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AANHANGSEL TOT DE HANDELINGEN VAN DE GEMEENTERAAD

(Vragen van de fractie Beter voor Rijswijk)

No. VR 19 049
Rijswijk, 12 november 2019

Corsa nummer: 19.101709

Tijdens een door de VNG georganiseerde rondleiding voor o.a. Rijswijkse raadsleden werd een groot 
opslagterrein aangedaan van het afvalverwerkingsbedrijf Vink in de gemeente Barneveld . Op dit 
terrein ligt grote metershoge hoeveelheid aan afgeschreven verontreinigt kunstgras dat 
verantwoordelijk is voor de verontreinigde bodem. Het bleek niet duidelijk of deze op een 
milieuvriendelijke wijze konden worden gerecycled terwijl nog niemand weet hoe hiermee moet 
worden omgegaan. 

Uit eerder onderzoek van Zembla bleek dat de komende jaren nog veel meer kunstgrasvelden met 
een gemiddelde levensduur van 15 jaar zullen moeten worden vervangen maar deze zijn veelal 
verontreinigd met korrels van vermalen autobanden, pak’s, polycyclische aromatische 
koolwaterstoffen die mogelijk Kankerverwekkend kunnen zijn.

Op maandag 21 oktober heeft wethouder Bjorn Lugthart een feestelijke startschot gegeven  om de 
kunstgrasvelden van de sportparken Hoekpolder en Prinses Irene te vervangen.

Beter voor Rijswijk heeft de volgende vragen:

Vraag 1

Heeft de Gemeente Rijswijk bij het verwijderen van de te vervangen kunstgrasvelden bedongen dat 
deze op een milieuvriendelijke worden gerecycled? 

Vraag 2

Zo nee, waarom niet?

Vraag 3

Zo ja, welke zekerheid heeft u dat de afgedankte kunstgrasvelden niet illegaal worden gedumpt in 
Barneveld of Dongen, dan wel illegaal worden afgevoerd naar het buitenland?

Vraag 4

Bent u bereid hier op toe te zien, of hiervoor een controlerende instantie in te schakelen?

Vraag 5

Zo nee, waarom niet?

                                                                                         

Dennis Cupedo                                               Marc de Beij

Raadslid BvR                                                   fractiemedewerker
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Het college beantwoordt de vragen als volgt:

1. Heeft de Gemeente Rijswijk bij het verwijderen van de te vervangen kunstgrasvelden bedongen 
dat deze op een milieuvriendelijke worden gerecycled?

Ja, de aannemer dient de kunstgrasmat af te voeren naar een erkende verwerker. De erkende 
verwerker dient materialen te scheiden zodat de vrijgekomen grondstoffen weer kunnen worden
hergebruikt. 

2. Zo nee, waarom niet? 

N.v.t. dit is geregeld.

3. Zo ja, welke zekerheid heeft u dat de afgedankte kunstgrasvelden niet illegaal worden 
gedumpt in Barneveld of Dongen, dan wel illegaal worden afgevoerd naar het buitenland?

Conform het bestek dient de aannemer begeleidingsbrieven en stortbonnen van de afgevoerde 
materialen in te dienen bij de directie/gemeente. Hierdoor is te herleiden waarheen de 
kunstgrasmatten zijn afgevoerd en waar ze worden verwerkt.

4. Bent u bereid hier op toe te zien, of hiervoor een controlerende instantie in te schakelen?

Dit is geregeld. Toezicht en directievoering op dit project wordt uitgevoerd door B.A.S. Begeleiding en
Advies Sportterreinen. Zij zien er namens de gemeente op toe dat er gewerkt wordt conform de eisen 
in het bestek. Bij oplevering van het werk wordt een dossier beschikbaar gesteld waarin alle gegevens
met betrekking tot leverantie en afvoeren van materialen is opgenomen.

5. Zo nee, waarom niet? 

N.v.t. dit is geregeld.

Burgemeester en wethouders,
de secretaris,

drs. M. Middendorp MPC

de burgemeester,

drs. M.J. Bezuijen


